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N .
USPP CORM 4311 ( C ) [ we INCIDENT NUMBER

el _ UNITED ST~ .45 DEPARTMENT OF THE INTERIOR iiesns.
. . NATIONAL PARK SERVICE 9] 3 O 30| sjo| 1
UNITED STATES PARK POLICE -
[ COCATION
COoDnE
EVIDENCE/PROPERTY CONTROL RECEIPT
L_| EVIDENCE [(] FOUND PROPERTY [3SAFEKEEPING
OFFENSE/INCIDENT:  penth Investigatrion DATE:_OJ_,L%QQ:;__ TIME: 181.5 L.
LOCATION: _Fr. Marcy, G.W.M.P OFFICER: _E. FRersr1 . BADGE# —S59
PROPERTY # NARCOTIC # DEA LAB # MCL #:
ITEM #| QUANTITY DESCRIPTION OF EVIDENCE/PROPERTY - LOCATION RECOVERED
5 1 Brown leather wallet containing $292.00| From inside suit jacket pocket
in U.S currency, an Arkansas driver's of suic _Jacket from front pass—
permit, including photo, to Vincent enger seat of 1989 grey Honda
W. Foster, Jr., 5414 -Stonewall Rd., _Accord 4 door, Arkansas tags.

Little Rock, Arkansas, one Exxon credit RCN—SOI;, registered to Vincent
card, one shell credit card, one White Foster, Jr., 5414 Stonewall Rd.

House Federal Credit Union card, onme Little Rock, Arkansas. COC™
Schwab One Visa card, one American Jacket in vehicle to.Imv. Braun
Express gold card, one Delta Frequent to Inv. Rolla to Safe.

Flyer card, one AT4T Calling card, and
other miscellaneous cards, papers and

photos.

6 1 Seiko quartz wrist watch with brown From the Deceased left wrist.

: leather band. Serial # 200757 COC Inv. Rolla to safe.
‘ 74 i} Motorola Bravo pager, cap code 052943, From the Deceased right side

inscribed WHCA. waist area. COC same as item 6.

& 1 Silver colored ring with large white : From the Deceased Right ring
stone. finger. COC same as item 6.

9 1 Gold colored band type ring with inscrip- From the Deceased left ring
tion * E.B.B. to V.W.F. 4~20-68. finger. COC same as item 6.

(J NCIC CHECK MADE

EVIDENCE/PROPERTY OBTAINED FROM: GRey Honda Accord, Arkansas tags RCN-504.

OWNER: _Vincent W, Foster, Jr. DEFENDANT(S):
OWNER'S ADDRESS:__3027 Catmbridge P1_, Ny, p_c -
RECOVERED/RECEIVED BY: _ .. ;. . . . DATE: g7/20493 TIME: g6 .,

ADDRESS: U.S.P.P. CIB
PROPERTY MAY BE: RELEASED: YES( ) NO( ) ITEM(S):

DESTROYED: YES( ) NO(g) ITEM(S): - T —
CASE INVOLVES ASSET FORFEITURE:  YES ( ) NO( ) ITEM(S):

F fihdge 5

-

CWDFR W YES( ) NO( ) OFFICER/AUSA OR STATES ATTORNEY

_ John C. Rolla 284 07/20/93 :
OFFICER SIGNATURE BADGE DATE - SUPERVISOR SIGNATURE DATE

-
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j02a (Rev. 8-19-94)

.)J)—LR—35063

Continuation of OIC-302 of

®

CHERYL ANN BRAUN on 2/7/95 -

BRAUN paged LIVINGSTONE later, but he did not return
her page. BRAUN left a message with the White House switchboard.

BRAUN recalled that FOSTER's pager was turned off when
they found it. ROLLA took possession of the pager.

BRAUN released the decedent’s White House
identification to a Secret Service Agent that night. The Secret
Service Agent asked for and received a copy of the U.S. Park
Police report regarding the initial death investigation. The
name. and identification number of the Secret Service Agent is
located on the chain of custody, noting that the identification
was turned over to him. :

BRAUN left the U.S. Park Police office at approximately
7:00 a.m. on July 21. BRAUN stated that there was no longer any
reason for her to stay in the office, as she had talked to the
medical examiner on the phone and he was not planning on doing
the autopsy until July 22.

The case was subsequently assigned to Detective
MARKLAND. Captain HUME became involved in the investigation
because of its high profile nature.

BRAUN was unsure of how her business card got mixed up
in the medical examiner’s file of this case. BRAUN stated that
she was not present at the autopsy since it was done on July 21;
BRAUN was at home. BRAUN stated that she had given her business
card to Dr. BEYER in May of 1993 during a training period. BRAUN
had talked to BEYER on the phone on the morning of July 21, and
he may have assumed that she was handling the case.
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Rolla 7/21/94 -- SBC Deposition

i A No, no, I don't. We wouldn't get anything °
2 from -- I have never gotten anything from the medical

3 examiner who came on the scene. It's either their notes or
4 they have a standard form they thought to give to the

5 doctor who's going to do the autopsy and then those notes

6 may be incorporated into the autopsy report.

7 Q But it doesn't come through the police.

8 A (Witness nodded.)

9 Q When you turned the body over with Dr. Haut, did
10 you or anyone else take photographs of the area under the

i body?

12 ~— A~ You know, we rolled that body and I took

13/ Polaroids of the body’rolled -- and it's not funny, but the
14 reason I remgmbéf’it is because I pulled his arm up,

15 rolllng4ﬁgﬁ, obviously moving the body. I didn't care what
16 position he was in, one arm was pulled up, and he began

17 sliding down the hill. So Dr. Haut stood at his feet while
18 I rolled him over to keep him from sliding all the way down
19 the darn embankment. I pulled one arm up. So when I

20 rolled him, one arm was up, I forget which arm, and I

21 pulled him, he slid down a little bit, so I pulled him back
22 up, so he is actually higher up on the hill now. It looked

Page 89 05/01/97
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, Rolla 7/21/94 -- SBC Deposition

90
like he was crawling up the hill and it looked funny,

wasn't funny. It's kind of one of these things, but I
didn't take pictures because it was funny. I know I took
Polaroids of that. I am not sure exactly how many I took,
but I don't recall seeing those Polaroids again. I mean, I
had them in the office that night, I did reports, and I

don't know what happened.

Q Do you remember how many Polaroids you would have
taken?

A Unless there was something significant.

Q I'm sorry.

A Unless there was something significant. Again,

the shirt, the back of his shirt being bloody was
significant, back of his shirt and back of his head. I
don't think I took many because Simonello was taking the
358

Q Did he take a lot of photographs?

A Yes. He did take a lot of photographs.

Unfortunately, for whatever reason, they were underexposed,

overexposed.
Q Did you tell him from what angle to take the
shots?

Page 90
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9D-LR-35063 SUB17

Continuation of 0IC-302of DET. JOHN C. ROLLA ,On 04/17 /96 , Page 4

It was not until after Medical Examiner DONALD D. HAUT
arrived at the death scene that ROLLA rolled the decedent’s body
in order to inspect the apparent exit wound. When ROLLA rolled
the body he observed new, wet blood pouring out of the nose and
possibly the mouth of the decedent. ROLLA also observed a pool
of blood, approximately 4-inches across, which had been under the
head and neck area. ROLLA also observed the back of the shirt
was soaked with blood from the collar to the waist. From the
time ROLLA arrived at the death scene no one rolled the body
until he (ROLLA) rolled the body in the presence of HAUT.

It is ROLLA’s belief that it is not possible for the
body to have been moved to the location at Fort Marcy Park
because, as he discovered when he rolled the body, a large amount
of blood would have spilled out of the decedent’s nose and mouth.
ROLLA searched the area surrounding the body and he did not see
any blood trails in the area.

a ROLLA was shown an autopsy photograph #156E, which
depicts FOSTER’s clothed body on the autopsy table. ROLLA stated
the yellowish stain depicted on FOSTER’s shirt in the right chest
area was not present when he saw the body at the death scene.

ROLLA recalls lifting one of FOSTER’S arms above his
head in order to gain enough leverage to roll the body over.
When ROLLA did this, the body slid down the berm a little. ROLLA
recalls one of the decedent’s arms was raised above his head
making it appear as though the decedent was attempting to climb
back up the berm. ROLLA also recalls discussing with USPP
Investigator RENEE APT the need to photograph the body in this
'/ position. When ROLLA was deposed before the US Senate Committee
// on Banking, Housing and Urban Affairs (Senate Deposition) on
| 07/21/94, (pages 90, 91 and 92) he believed and testified he had
l taken photographs of the back of FOSTER’s body which must have
| disappeared from the case file. However, now that ROLLA has had
\ the opportunity to study the photographs he and BRAUN took that
i day, including the emulsion numbers on the backs of the
\ photographs, he believes BRAUN must have already taken the camera
| to the parking lot before he (ROLLA) rolled the body. ROLLA
xrecalls intending to take pictures of the back of the decedent
| including the exit wound and blood stains on the shirt and ground
\because it would have been important evidence. However, ROLLA
‘ ' |did not actually take any such photographs. .
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OIC-302a (Rev. 8-19-94)

«9D-LR-35063 SUB17

Continuation of 0IC-302 of  DET'. JOHN C. ROLLA .on__04/17/96 , Page

ROLLA put on a pair of gloves and lifted the decedent'’s
left hand finding it to be warm and not rigid with slight
lividity on the lower side of the arm. ROLLA observed no
apparent wounds on the face, neck or head. Based on the blood
trails coming out of the decedent’s mouth and nose and the blood
on his shoulder and on the ground under the back of decedent’s
head and neck (which he observed without rolling the body) ROLLA
assumed that an exit wound would be in the back of the decedent’s
head.

ROLLA checked the decedent’s pockets with gloves on.

He patted down the back pockets by feeling under the decedent’s
hips but he did not feel anything in them. With respect to the
front pockets, ROLLA put his hands into the pockets, however, it
was difficult for him to get his hands all the way in, so he felt
around the outside of the pockets instead. ROLLA believes the

. inside of the decedent’s right front pocket was wrapped around

i the front of decedent’s leg toward his groin. ROLLA’S search of

| the decedent’s pockets missed the keys which he observed USPP _

. Officer CHERYL BRAUN find later in the right, front pants pocket
of the decedent when she searched the pockets again in the :
Fairfax County Hospital Morgue. ROLLA was embarrassed by the
fact that he had missed the keys.

Since no keys to the decedent’s vehicle had been
located in either the search of the body or the car, ROLLA and
BRAUN had left Fort Marcy Park and driven directly to Fairfax
County Hospital, where the body had been transferred, in order to
determine whether ROLLA had overlooked the keys. ROLLA does not
now recall the exact time they left Ft. Marcy, but the trip to
Fairfax Hospital took approximately 20 minutes.

When they arrived at Fairfax Hospital they went to the
Hospital Security Staff who took BRAUN and ROLLA directly to the
morgue. The body was still contained in the body bag. BRAUN put
on gloves, unzipped the body bag and found the keys in the
decedent’s right, front pants pocket.
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uspp FORM 43-11 A ( ( ) = YR INCIDENT NUMBER

Begetint : > UNITED ST 45 DEPARTMENT OF THE INTERIOR :
_NATIONAL PARK SERVICE 9] 3 0] 30| 50| 1
UNITED STATES PARK POLICE -
LOCATION
CODE
EVIDENCE/PROPERTY CONTROL RECEIPT
L] EVIDENCE (] FOUND PROPERTY (3SAFEKEEPING
OFFENSE/INCIDENT: _pneath Investigation DATE:_QJ_‘L%Q_‘LQ:}__TIMEI 181‘5 bekc
LOCATION: _Fr. Marcy, G.U.M.P OFFICER: _E. Ferst] . ~BADGE#: _ssq
PROPERTY # NARCOTIC #: DEA LAB # MCL #
ITEM #| QUANTITY DESCRIPTION OF EVIDENCE/PROPERTY ‘ LOCATION RECOVERED
5 1 Brown leather wallet containing $292.00| From inside suit jacket pocket
{n U.S currency, an Arkansas driver's of suic~gacket from_front pass—
permit, including photo, to Vincent enger seat of 1989 grey Honda
W. Foster, Jr., S414 -Stonewall Rd., Accord 4 door, Arkansas tags-

Little Rock, Arkansas, one Exxon credit | RCN-504, registered to Vincent
card, one shell credit card, one White Foster, Jr., 5414 Stonewall Rd.

House Federal Credit Union card, oune Little Rock, Arkansas. COC~
Schwab One Visa card, one American Jacket in vehicle to.Iav. Braun
Express gold card, one Delta Frequent to Inv. Rolla to Safe.

Flyer card, one AT&T Calling card, and
other miscellaneous cards, papers and

photos.
6 1 Seiko quartz wrist watch with brown From the Deceased left wrist.
: leather band. Serial £ 200757 COC Inv. Rolla to safe.

7 1 Motorola Bravo pager, cap code 052943, From the Deceased right side
inscribed WHCA. waist area. COC same as item 6.

& 1 Silver colored ring with large white .| From the Deceased Right ring
stone. finger. COC same as item 6.

9 1 Gold colored band type ring with inscrip- From the Deceased left ring
tion " E.B.B. to V.W.F. 4-20-68. finger. COC same as item 6.

(] NCIC CHECK MADE

EVIDENCE/PROPERTY OBTAINED FROM: GRey Honda Accord, Arkansas tags RCN-504.
OWNER: _Vincent W, Foster, Jr, DEFENDANT(S):
OWNER'S ADDRESS:__3027 Caimbridge P1_, N, D.C i
RECOVERED/RECEIVED BY:
ADDRESS: U.S.P.P. CIB
PROPERTY MAY BE: RELEASED:  YES( ) NO( ) ITEM(S): _
DESTROYED: YES( ) NO(xd ITEM(S): _ S ST w ¥ &
CASE INVOLVES ASSET FORFEITURE: YES( ) NO( )  ITEMGS)

( . |
C/;S(%/VDPR W YES( ) NO( ) OFFICER/AUSA OR STATES ATTORNEY
nv.

Towr. Joho C. 8oclla DATE: g7/20/93 TIME: 1815 he

. Joh.u C. Rolla 284 07/20/93 ]
OFFICER SIGNATURE BADGIE DATﬁfv1 SUPERVISOR SIGNATURE DATE
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FD-302 (Rev. 3-10-82)

= 0l

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/4/95

Date of transcription
FOIA(b)(6)

|
ROBERT KITT BROWNING (DOB: [ | Safety and
Security Officer, Fairfax Hospital; (703) 698-3180, was advised
of the identity of the interviewing and the purpose for the
interview. BROWNING was interviewed in the presence of ROBIN
LANDRY of the Fairfax Hospital Risk Management Department.
BROWNING provided the following information:

BROWNING has worked at Fairfax Hospital as a Safety and
Security Officer was approximately 3 1/2 years. BROWNING was
working the 3- 11:30 p.m. shift on the evening of FOSTER’S death.

BROWNING received a call to open the morgue for an
incoming body. After regular hours, there are two sets of keys to
the morgue. One set is kept by the Communications Center, the
other set is kept by the Safety and Security Shift Supervisor.
ERIK PETERSON was the shift supervisor that night. BROWNING
obtained the morgue keys from the Communications Center, and
opened the morgue for Fairfax County Ambulance #1; Paramedics
Ashford and Harrison. They placed the body in the morgue
refrigerator. The body was contained in a black "body bag".
BROWNING had no conversation with ASHFORD or HARRISON, and did
not observe FOSTER’S body at that time. BROWNING wrote down
information from a tag on the outside of the body bag to record
in their logbook. If BROWNING had been given any personal
effects, he would have also recorded that. BROWNING reviewed the
logbook and noted that no personal effects were recorded. The
whole process took approximately 5 to 10 minutes.

At approximately 9:12 p.m. (as noted in the logbook),
BROWNING met Investigators BRAUN and ROLLA at the morgue.
BROWNING opened the morgue for them. BRAUN and ROLLA opened the
body bag containing FOSTER’S body. BROWNING got a quick look at
the body. BROWNING described FOSTER as having a large or tall
build, not very old, and having dark hair. BROWNING did not know
what BRAUN and ROLLA were doing with the body. BROWNING
considered it routine for law enforcement officers to examine
bodies at the morgue. BROWNING stated that they were in the
morgue for approximately 5 to 10 minutes. BROWNING locked the

Investigation on 4/13/95 at _Fairfax, Virginia File # _29D-LR-35063

by SA C.L. REGINI Date dictated 6/4/95

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to your agency;
itand its contents are not to be distributed outside your agency.
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29D-LR-35063

Continuation of FD-302 of BROWNING ,On 4/13/ 95 2

, Page

morgue after BRAUN and ROLLA exited. BROWNING did not recall

talking with the investigators, and did not remember seeing any
thing in their hands when they left.

BROWNING reiterated that the whole incident seemed very
routine.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date of transcription s 6 /4 / 95

FOIA(b)(6)

ERIK JAMES PETERSON (DOB: [::::::::] Supervisor, Fairfax
Hospital Safety and Security Department; (703) 698-3180, was
advised of the identity of the interviewing agent, and the
purpose for the interview. PETERSON was interviewed in the
presence of ROBIN LANDRY of the Fairfax Hospital Risk Management
Department. PETERSON provided the following information:

PETERSON was working a 3 to 11:30 p.m. shift on the
evening of VINCENT FOSTER’S death. From 5 p.m. to 7a.m. the
following morning, the hospital Safety and Security Officers are
responsible for opening the hospital morgue. The Safety and
Security shift supervisor maintains a set of keys to the morgue.

At approximately 10:30 p.m. that evening, PETERSON
received a radio call to respond to the Emergency Department and
see the Nursing Supervisor regarding accompanying some people to
view a body at the morgue. The Nursing Supervisor that evening
was CHARLOTTE EWING-PREVALL. The individuals identified
themselves as being from the White House; CHIEF OF SECURITY CRAIG
LIVINGSTONE and WILLIAM KENNEDY. PETERSON walked with them to the
morgue. PETERSON did not recall OFFICER DAVE TIPTON from FAIRFAX
COUNTY P.D. being present. PETERSON did not recall seeing
LIVINGSTONE or KENNEDY use any telephones, including cellular
phones. PETERSON opened the morgue to allow the laboratory
technicians access to the body. LIVINGSTONE and KENNEDY viewed
the body through the morgue window. The body did not appear to be
"cleaned up". PETERSON stated that Medical Examiner cases are
viewed "as is". The viewing lasted approximately 15 to® 20
minutes. PETERSON did not recall any particular reaction or
conversation during this time. PETERSON stated that the procedure
was "routine". The Nursing Supervisor walked with LIVINGSTONE and
KENNEDY back to the EMERGENCY DEPARTMENT.

At approximately 1llp.m., OFFICER TIPTON, who was the
FAIRFAX COUNTY POLICE OFFICER on duty at the hospital that
evening, wanted access to the morgue. TIPTON told PETERSON that
he wanted to "check the body". PETERSON met TIPTON and
ORENSTEIN, an emergency room physician, at the morgue. PETERSON

[nvestigation on 4/13/95 at _Fairfax, Virginia Fie# 29D-LR-35063

by SA C.L.REGINI Date dictated 6/4/95
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opened the morgue for them, and they went into the refrigerated
area. PETERSON recalled that they were examining the body for
wounds, and that they referred to the case as an "alleged
suicide". PETERSON also recalled hearing TIPTON mention something
about "powder burns". TIPTON and ORENSTEIN were in the morgue for
approximately 10 minutes. PETERSON could recall nothing
particularly unusual about the body. PETERSON noticed a large
amount of blood on the decedent’s shirt. PETERSON was not aware
of any of the facts of the case at that time.

At approximately la.m., CHERYL BRAUN of the U.S.PARK
POLICE provided PETERSON with her business card for the Medical
Examiner’s Office. PETERSON placed the card with the decedent.

Subsequent to the interview, PETERSON provided a
photocopy of his personal notes pertaining to the incident.
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Detective ROLLA went directly to the hospital security office. A
security officer escorted them to the hospital morgue. BRAUN
recalled FOSTER’s body was in a body bag. -BRAUN unzipped the
bag, reached inside, and pulled the right front trouser pocket
inside out. When BRAUN did this, a "big wad" of keys came out.
Neither BRAUN or Detective ROLLA searched the body further.

BRAUN has no knowledge of there being any volunteer
workers in Fort Marcy Park on July 20, 1993. BRAUN recalled that
enroute to the park, she had ordered the park gate closed to
protect the death scene. BRAUN could not recall seeing any
nonofficial people anywhere in the park, with the exception of a
couple named DOODY and FEIST, whose vehicle was parked at the far
end of the parking lot.

BRAUN could not recall seeing anything at the death
scene that caused her to suspect, or even think, that FOSTER
might have died elsewhere and his body moved to this location
after his death.
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ambulance and the coroner may have gotten there at the same time.
BRAUN stated that APT and ROLLA were still at the location of the
body.

APT left the death scene with SIMONELLO, BRAUN left the
death scene with ROLLA.

BRAUN stated that the only person she saw touch the
body was ROLLA. ROLLA had to roll the body slightly so that he
could check the decedent’s pockets for the keys and any
identification. BRAUN stated that the body was not touched until
after all pictures were taken. .

On their way to the hospital to attempt to retrieve the
keys from the decedent’s pockets, BRAUN received a call on her
cell phone from Lieutenant GAVIN. GAVIN stated that an
individual named DAVID WATKINS, who was a close friend of the
decedent’s, wanted to go with BRAUN and ROLLA to notify the
decedent’s family.

BRAUN and ROLLA then went to the Fairfax Hospital and
located the keys to the decedent’s vehicle in his pockets. A
hospital security person brought them down to the hospital
morgue, where she opened the body bag. BRAUN stated there was a
lot of blood in the bottom of the bag. BRAUN located two sets of
keys in the front right pocket of the decedent.

BRAUN and ROLLA then went to DAVID WATKINS residence.
On the way to the residence, they received another cellular call
from GAVIN. Individuals named LIVINGSTONE and KENNEDY wanted to
view the decedent’s body at the hospital. BRAUN stated that it
would be ok as long as they did not touch the body.

BRAUN and ROLLA picked up WATKINS at his residence.
WATKINS’ wife followed them in their personal car. BRAUN and
ROLLA asked WATKINS about FOSTER’s motive for suicide. At that
time, WATKINS told them that FOSTER was extremely depressed over
the "Travelgate" matter.

BRAUN and ROLLA arrived at the decedent’s residence at
approximately 10:00 p.m. As they were walking up to the
residence, WEBB HUBBELL, SHEILA ANTHONY, SHARON BOWMAN, and BERYL
ANTHONY arrived at the same time. These individuals got out of
their cars as they saw BRAUN and ROLLA walking up to the house.
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stated that the initial call was from someone at the White House,
TIPTON did not remember this individual’s name. TIPTON then made
a telephone to the United States Park Police Communications
Center to determine whether or not these individuals should view-
the decedent. A lieutenant called TIPTON back and stated that he
was in charge of the investigation. The lieutenant told TIPTON
that no one is to look at the decedent’s body. TIPTON then
relayed this information to the two individuals who were in the
emergency room. TIPTON stated that he recalled these
individuals’ names as KENNEDY and LIVINGSTONE. TIPTON advised
them that they would not be able to view the body. LIVINGSTONE
and KENNEDY then began making telephone calls. Subsequently, an
individual who identified himself as Major HINES of the U.S. Park
Police telephoned TIPTON and told them that it would be o.k. for
LIVINGSTONE and KENNEDY to view the body. TIPTON advised Major
HINES that he would like to speak to the initial individual that
he had contacted at the U.S. Park Police Communications Center.
Major HINES told TIPTON to telephone this individual. TIPTON
then called the lieutenant back at the U.S. Park Police
Communications Center and talked with him on the phone. The
lieutenant told TIPTON that these individuals would be allowed
access to view the decedent’s body. However, the lieutenant told
TIPTON to not let them touch the body or take anything from the
body.

TIPTON then escorted the two individuals to the Fairfax

Hospital morgue, along with a Fairfax Hospital security officer
and a nurse supervisor whose first name is "CRISTY". Upon
arrival at the morgue area, a Fairfax Hospital Laboratory
Technician retrieved the decedent’s body from out of the morgue
freezer. LIVINGSTONE and KENNEDY viewed the decedent’s body from
behind a glass partition. The laboratory technician pulled the
curtain back on the glass partition, and exposed the head of the
decedent in the body bag. KENNEDY became extremely upset.

TIPTON recalls KENNEDY crying and providing KENNEDY with tissues.
TIPTON recalled KENNEDY asking "Why?" LIVINGSTONE appeared more
business-like. LIVINGSTONE did not appear to get emotionally
upset. While escorting LIVINGSTONE and KENNEDY from the morgue
area, KENNEDY punched a locker because he was so emotionally
distraught. TIPTON recalled LIVINGSTONE having a cell phone and
that he was constantly making telephone calls. Additionally,
TIPTON stated that LIVINGSTONE and KENNEDY used the hospital
phones in the emergency room police office and the hospital phone
in the consultation room of the emergency room. TIPTON advised
that the Fairfax Hospital security can obtain these phone
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

FOIA(b)(6)

/|FOIA(b)‘(7) - e T . 9/12/95
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. 7 \ ~ 1 S
il JAMES (No Middle Name) | BURGESS, |
telephone| -~ | (temporarily out of service), black
male, born SSAN | | after being advised of the

official identity of the interviewer and the purpose of the
interview, furnished the following information:

From about February, 1993 until December, 1993, he was
employed as a Medical Technician by the Office of the Chief
Medical Examiner, Northern Virginia District, Fairfax, Virginia.
He worked for and under the supervision of DR. JAMES C. BEYER.

Prior to the interview, he was allowed to review the
Report of Autopsy pertaining to VINCENT FOSTER and to view
several photographs taken during the autopsy. He stated he
recalled assisting DR. BEYER during this autopsy.

He was not aware of the identity or the importance of
FOSTER at the beginning of the autopsy. However, he was told by
DR. BEYER that this was a very high profile case and that they
needed to take their time and be very thorough. There was no
pressure to hurry the autopsy and to the best of his
recollection, it was conducted in the normal manner.

As to persons present during the autopsy, he advised
the usual procedure was to list the doctor conducting the autopsy
and any "outsiders". It was not the usual practice to list the
technician. He recalled there were three (3) to five (5)
"outsiders" present during this particular autopsy however he was
not introduced to any of them and he did not recall hearing any
of their names.

FOSTER’s body was undressed by DR. BEYER and himself.
After removal, each item of clothing was visually inspected by
DR. BEYER and then placed in a plastic bag. The usual procedure
was to place all items of clothing into the same bag unless a
particular garment contained a hole or tear from the weapon
causing the death. Then that particular piece of clothing was
placed in a separate plastic bag. His best recollection of this

Investigation on 9/11/95 at Petersburg, VA File# 29D-LR-35063

by C.I. COY A.COPELAND Date dictated 9 /12/95

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to your agency;
itand its contents are not to be distributed outside your agency.
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autopsy was that all of the items of clothing were placed in the
same plastic bag since the wound was in the head.

He recalled at the time of FOSTER’s autopsy, the
laboratory had just received a new X-Ray machine and that it was
not functioning properly. Some times it would expose the film and
some times it would not. He recalls moving the machine over
FOSTER’s body in the usual procedure and taking the X-Ray. They
did not know until near the end of the autopsy that the machine
did not expose the film.

Photographs taken during the autopsy were taken by DR.
BEYER. He could not now recall just how many photographs were
taken but mentioned the photographs he has observed today
accurately depict the body as he recalls it that day. He
identified the black male in one of the photographs as being
himself.

He recalled seeing a dark area on the webbing and along
the thumb and forefinger of FOSTER’s right hand. He did not know
if this was just a dirt smudge or if it was gun powder but DR.
BEYER photographed it. He could not now recall seeing this same
type dark matter on the left hand but observed in the autopsy
report that there was. He could not explain why DR. BEYER did not
photograph the left hand.

He could not recall seeing an indentation on FOSTER’s
right thumb nor could he recall there being any discussion
concerning it during the autopsy.

He said the usual practice during an autopsy such as
this one, was for fingerprints to be taken. He had no clear
recollection of whether or not fingerprints were actually taken
during this autopsy or who took them but would assume the body
was fingerprinted.

He recalled that DR. BEYER inserted a probe through the
path of the bullet before the skull was opened and that
photographs were taken. DR. BEYER did not appear to meet any
resistance as he inserted the probe and he recalls that DR. BEYER
made some comment that the bullet path was clear.

After the brain was removed and visually inspected, he
recalls DR. BEYER did dissect it with cuts of approximately one-
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eighth inch thickness. He specifically recalls this because he
sharpened the knife prior to the autopsy and recalls asking DR.
BEYER if he had done it right and if the knife was sharp enough.
He recalled there were no bullet fragments located inside the
brain.

He recalled they could not locate the missing skull
fragments from the exit wound. They even searched the body bag
used to transport FOSTER but found nothing.

During an autopsy, blood is not normally drained for
weighing and measurement. If there is blood in the chest cavity,
it will be removed, measured and weighed. That was not the
situation during this particular autopsy.

He did not see evidence of any other type of injury
anywhere on FOSTER’s body. He was shown a photograph of a dark
spot on the right side of FOSTER’s neck area which he identified
as dried or smeared blood.

He concluded by saying there was nothing about the
autopsy of FOSTER that was unusual or caused him any concern. He
described it as just a routine autopsy.

Prior to this interview, BURGESS said he had not been
contacted by anyone for interview regarding this matter.

Present during and assisting in the interview was R.
JEFFERY GREENE, Consultant.
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OFFICE OF THE INDEPENDENT COUNSEL

Date of transcription 1/31/95

BARBARA L. GAGE, Administrative Manager, Office of the
Chief Medical Examiner, Northern Virginia District, 9797 Braddock
Road, Suite 100, (703) 764-4640 was advised of the identity of

the interviewing agent an e for the interview. GAGE
provided the following informagion:

GAGE recalled\uumerous problems with the office’s x-ray
machine in the early summ of . GAGE would call the company

regarding the problems when the doctors asked her, or told her of
them. GAGE does not specifically recall telephoning the company
during this time. However, GAGE identified a handwritten note
referencing telephone calls she made to an individual named
"KEITH" at the x-ray machine company on 6/8/93 and on 8/5/93.

GAGE stated that the x-ray machine was purchased in
May, and delivered to the Northern Virginia Medical Examiner’s
Office in June 1993.

Subsequent to the interview GAGE provided the date of
birth, address, and social security number for JAMES BURGESS, who
was formerly employed at the Northern Virginia Medical Examiner’s
office as a Medical Examiner’s Technician, and who assisted Dr.
BEYER in the FOSTER autopsy. The following information was
provided by GAGE:

Name : JAMES BURGESS -
DOB:
Social Security #:
Address:
I
1
FOIA(b)(6)
FOIA(b)(7) - (C)
avestigation on 1/27/95 at Fairfax, Virginia File# _29D-LR-35063
by SA C, .. REGINI Date dicated ] /29 /95
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[FOIA(b)(3) - Fed. R. Crim. Pro. 6(e) - Grand Jury|
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The original autopsy report and toxicology report from
the Medical Examiner’s file were compared to the photocopy
provided to the Office of the Independent Counsel, dated 7/28/93
and signed by J. C. BEYER. No discrepancies between the two
documents were noted.

An original copy of a death certificate for VINCENT
WALKER FOSTER, JR., date of birth: 1/15/45, was located in the
Medical Examiner’s file. The following information is obtained
from that death certificate:

Death certificate, Department of Health, Division of
Vital Records-Richmond, Virginia:

Name : VINCENT WALKER FOSTER, JR.
Date of death: July 20, 1993
Date of birth: January 15, 1945
Place of death: Fairfax Hospital

Falls Church, Virginia
Address of decedent: 3027 Cambridge Place, NW

Washington, D.C. 20007
Maiden name of

decedent’s mother: ALICE MAE WADDLE

Place of birth: Arkansas

Social Security #: 429-80-1132

Cause of death: Perforating gun shot wound
mouth-head

Source of information: LISA BRADEN FOSTER, spouse

Time of injury: July 20, 1993 - park -

Fairfax, Virginia
Self-inflicted gun shot wound
mouth-to-head

Investigation on 1/27/95 at Fairfax, Virginia File# 29D-LR-35063

by SA C, L., REGINI Date dictated 1/29/95
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Signed by: DONALD D. HAUT, M.D.
July 27, 1993

Opinion: Death occurred at 6:15 pm -
suicide

Funeral Director: Murphy Funeral Home

4510 Wilson Boulevard
Arlington, Virginia

Place of Burial: Memory Gardens
Hope, Arkansas

The document is August 5, 1993

stamped: Northern Virginia Medical
Examiner

Copies of the following items were not requested from
the Medical Examiner’s office:

Copies of news articles

The original autopsy and toxicology report

The original copy of the death certificate

A letter from ROD LANKLER dated March 28, 1994
A file of original newspaper articles

A file of information from the citizens commission on
human rights sent to the Northern Virginia Medical
Examiner’s Office through the mail.

Items sent via facsimile machine from the Northern
Virginia Medical Examiner’s Office to the Senate
Banking Committee on July 27, 1994 per a request letter
from the Senate Banking Committee dated July 25, 1994.

A letter from the Senate Banking Committee dated
September 14, 1994, and a response letter from the
Northern Virginia Medical Examiner’s Office dated
September 21, 1994 regarding a deposition errata sheet
for the deposition of Dr. JAMES BEYER.

The deposition/testimony of JAMES BEYER before the

Senate Banking Committee on July 29, 1994 and August
18, 1994.
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A letter and facsimile oé the letter from the Senate
Banking Committee to thqg INorthern Virginia Medical
Examiner’s Office dated;JPly 27, 1994.

Original tissue sample ﬁrpm the decedent’s mouth.
Fourteen original 35 milljimeter photographs and 14
original negatives of t?e;photographs.

The thirteen original p@l%roid photographs, and one set
of original copies for eagh of the polaroid
photographs. [

It should be noted that!Dﬂ. JAMES LUKE obtained copies
of the above photographs from the Ndrthern Virginia Medical
Examiner’s Office, pursuant to a request from the Office of the
Independent Counsel. These photdgraphs were subsequently
provided to the Office of the Independent Counsel, and are a part
of this file. ! '
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The above request was providéd to| |who
advised that the documents would be cqpied and ready for pickup
on February 1, 1995. \

1
AY

‘ \
[FOIA(b)(3) - Fed. R. Crim. Pro. 6(e) - Grand Jury|
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se— On 7/21/93 sgt. Rule, I.D.Tech’s Johnson and HilLi and the
undersigned responded to the officer of the Medical Examiner in
sz Fairfax Va. At this time we met with Dr. Byer. After briefing .
him with the available information surrounding the crime scene and -
=l the victim he started the autopsy on the victim. Prior to our
arrival the victim's tongue had been removed as well as parts of
pm— the soft tissue from the pallet. Dr. Byer stated that there was

evidence of gunpowder residue on the soft tissue but not on the-.

Dr. Byer pointed out what he thought to be gunpowder residue on.the
— right hand forefinger of the victim. I supplied him with a picture
of the crime scene in which .the suspected residue was evident.

During the autopsy Dr. Byer noted that the bullet trajectory was ~
“upward and backward" exiting in the center line of the back of the -
head. Dr. Byer stated that X-rays indicated that.thenedwas-no—v:;-

_ evidence of bullet fragments in the head.

B Dr. Byer stated that it appeared that the victim had eaten a
“large" meal which he believed to have occurred within 2-3 hours

—_— prior to death. He was unable to state positively what type of
food was consumed but stated the it might have been meat and
potatoes.

—_ The cause of death was determined to be “perforated gunshot wound -
in and out". The point of entry was in the back of the mouth with

—_— the exit in the back of the head. '

Autopsy concluded at 1105 hrs.

Hair and blood samples as well as fingerprints were taken from the
victim by Dr. Byer and turned over to I.D.Tech Johnson._ _ In
addition, I.D. took custody -of the victim'’s clothing.
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Dr. Beyer. That’s correct.

Senator Faircloth. That’s correct?

Dr. Beyer. Yes, sir.

Senator Faircloth. He devoted 70 pages to the
biographies of people who never saw the body.

Dr. Beyer. That'’s correct.

Senator Faircloth. Dr. Beyer, your autopsy
report indicates that you took X-rays of Mr. Foster.

Dr. Beyer. I had anticipated taking them, and I
had so stated on one of my reports.

Senator Faircloth. Your autopsy report says you

took X-rays of Mr. Foster.

‘/Diﬁﬁibu? T ;>

Dl Beyer;/jft/sir.
\\Egﬁﬁtﬁf’ﬁéircloth. Why did you say you did if

you didn’t?

Dr. Beyer. As I indicated, I made out that
report prior to actually performing the aﬁﬁopsy. We’d been
having difficulty with our equipment, and we were not
getting readable X-rays. Therefore, one was not taken.

Senator Faircloth. What was wrong with the X-ray
machine?

Dr. Beyer. We had a new machine; we had new
grids; and we had a new processor. We were having a number

of problems.
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Dr. Beyer. That's correect.
Senator Dodd. And you did not know the condition
of your X-ray machine at the time you filled out that form?

Dr. Beyer. We were having trouble with it. Some
days we would get a partiél.readable X-ray. Other days, we

wouldn'’t.

Senator Dodd. But in this case if it were

working, you would have done an X-ray?
Dr. Beyer. Yes, sir.

Senator Dodd. And you ch ut that--the form

t@;ngfrgﬁéh>ié what you intended to do?
Dr. Beyer. My error was not in removing the

"yes" when I finalized the autopsy.

Senator Dodd. 2And that is the o incorrection

on this autopsy form?—

Dr. Beyer. That'’s correct.

The Chairman. Now if you will permit me to just
go one step further, I take it that that report is two or
three pages of which the front page is sort of the checklist
of things that you intend to do with respect to this
autopsy, and then it is the subsequent pages that in fact
provide the analysis that you develop in the course of
actually performing it, so that you have got to read all the
way through to the end to really get to what you determine?

Am I right about that?
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DEPOSITION OF TODD S. HALL
IN RE: S. RES. 229

WEDNESDAY, JULY 20, 1994

U.S. SENATE,
COMMITTEE ON BANKING, HOUSING, AND URBAN AFFAIRS,
' Washington, DC.

Deposition of TODD S. HALL, called for examination
pursuant to notice of deposition, at 5:55 p.m. in the Dirksen Serate
Office Building, Room G-59, before DAVID L. HOFFMAN, a No-
tary Public within and for the District of Columbia, when were
present:

GLENN F. IVEY, Esq.

Majority Counsel

ROMAN E. DARMER, III, EsqQ.

JULIE FALLON, Esq.

PAUL GOLDENBERG, Esq.

Minority Counsel

Committee on Banking, Housing, and Urban Affairs
U.S. Senate

On behalf of the Committee.

DAVID P. BOBZIEN, Esq.

County Attorney

Fairfax County, Virginia

12000 Government Center Parkway
Suite 549

Fairfax, Virginia 22035-0064

On behalf of Deponent.
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Q  Were the polaroid or 35 millimeter?
A All I know, they were eight by tens.
Q  How was the quality of the photos?
A It was pretty good.
Q  Pretty clear?
A Yes.
Q Do you recall whether there were any photographs
showing the hands of the body?
A Yes. There were photographs showing the whole
body.
Q  What position were the hands in in the
photographs? o
A Straight down, I recall.
Q  Palms up or down?
A I think it was down.
Q  Is that how you remember the hands when you were
at the scene?
A Yes, pretty much. I think they was even on the
side pretty much.
Q  Which side are you indicating?
A This side may have been like this.
Q  You mean off on the side?
22
A Left side.
Q  And the right side?
A T would say the right side was all the way down.
Q  Which way was the palm?
A Irecall the palm being down. —
Q  Could you see the gun in the palm? \
A In the picture you could see it. }
Q  What about when you were at the scene?
A It was woody and not until I bent over. When I
looked down, I seen it. \
Q  Was the gun obscured at all by the body, by the
leg? b
A Maybe his pants leg was covering it a little bit.
Q  But you couldn’t tell what kind of gun it was?
A No.
I seen it was a gun. I just didn’t try to
determine what type it was.
Q Do you recall doing any kind of search of the
mouth or the mouth area?
A No.
Q Do you recall touching the skin at all?
A I recall aempting to check the carotid pulse.
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DEPOSITION OF JOHN C. ROLLA
IN RE: S. RES. 229

THURSDAY, JULY 21, 1994

U.S. SENATE,

COMMITTEE ON BANKING, HOUSING, AND URBAN AFFAIRS, —

Washington, DC.
Deposition of JOHN C. ROLLA, called for examination
pursuant to notice of deposition, at 10:20 a.m. in the Dirksen Sen-
ate Office Building, Room G-59, before WENDY S. CASWELL, a
Notary Public within and for the District of Columbia, when were

present:

‘ GLENN F. IVEY, Esq.
- Majority Counsel
( ROMAN E. DARMER, III, Esq,

JULIE FALLON, Esq.
IRA PAULL, Esq.
PAUL GOLDENBERG, Esq.
Minority Counsel -
Committee on Banking, Housing, and Urban Affairs
U.S. Senate
On behalf of the Committee.
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for it to begin, six to 12 hours for it to start
manifesting itself, at this point it hadn’t even -- wasn’t
really manifesting itself. The blood was starting to
clot -- the flies work pretty fast once they start, but I
would say they won’t go immediately. You are dead, you are
laying on the ground, they are not going to -- it will take
them a while to -- what I would say, organize themselves to
realize this is where they are going.

So my best guess is, I would say, that he was
dead between two or three hours.

Q  So, then, what did you do after that?

A After that, I leaned over -- oh, I'm sorry. In
the parking lot, I believe Ferstle or someone told us that
there was a gun in the guy’s right hand.

Q This is before you had come over?

A Right. Before I was notified of this. I was
going to look at that but I said I am taking my time
looking at everything elst. At that point I leaned over
the body, and just a little plant with leaves was over the
hand, basically, in that area. And I could -- and his
hands are down at his side. Basically, he sat down on a
tree root. which stuck out on the side the berm. which

OOV OIA U A W —
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acted like a little seat -- this is after everything else,
our final determination -- put the gun in his mouth. shot
himself and fell backwards with his hands falling. just
natural gravity, falling at his sides, right at his sides,
so his right hand was right at his right thigh.

And it was difficult to see his right hand and
the gun because of the plant and material around there.
Who recovered the gun?
Simonello.
Did you see any powder on his hands?
Yes, there was powder bumns on the webbing of his

O 00O WA WN -

Which hand?

Right hand.

Any powder on the left hand?

I didn’t notice.

Did you see any powder on his face?

[ didn’t observe -- I think there was some

19 stippling marks on his face, but I didn’t make note of any
20  specific powder burns on his face, I don’t think.

21 Q Did you see any eyeglasses out there?

22 A Yes.

%
PO>OP»0F>»0>»0
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maintained that this search of the decedent’s pockets took place
after both he and Identification Technician Peter Simonello
(USPP) took photographs of the decedent’s body and the death
scene area. In this regard, Investigator Rolla reviewed a series
of polaroid photographs supplied by the USPP and advised that
these polaroid photographs were a true and accurate
representation of his observations of the decedent’s body and the
death scene at Fort Marcy Park on July 20, 1993.

In regards to the above noted polaroid photographs,
which Rolla stated were a combination of the photographs he and
Sergeant Edwards took at the scene, his attention was drawn to a
transfer-like pattern of blood forming a straight lower margin at
the right side of the decedent’s neck and chin. Investigator
Rolla advised that this blood pattern did give him some concern
but believed that this blood pattern could possibly have occurred
as a result of the decedent’s head twisting or jerking at the
time of death or for that matter could have resulted from
activities performed by EMT personnel when they were checking for
vital signs. Investigator Rolla reiterated that during the
period he was at the death scene, he did not touch the body or
observe anybody else touch the body prior to the completion of
all death scene photography.

In addition to the above functions performed by
Investigator Rolla, he advised that he physically checked the
surrounding area of the death scene, which failed to reflect any
footprints, tire tracks, or any trampled vegetation. He did
advise however, that approximately 15 feet to the right of the
2nd cannon in an open area, he did observe an empty bottle of
what he thought was wine cooler, with the bottle shaped similar
to a Mistic shaped soft drink. To the best of his recollection,
the label on the bottle was faded, was empty of any contents and
appeared to have been at the location for a extensive period of
time.

According to Investigator Rolla, at approximately 7:45
pm, Fairfax County Coroner, Dr. Donald Haut, arrived at the death
scene and examined the decedent. Rolla recalls rolling the
decedent’s body over at which time he observed an extensive
amount of blood on the back of the decedent’s shirt and on the
back side of his head. Additionally he advised that he
physically felt the exit wound at the rear of the decedent’s head
noting that it was extremely soft and mushy. He further observed
what he thought was urine on the decedent’s trousers in the
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On 04/17/96, Detective JOHN C. ROLLA, United States
Park Police (USPP), Investigations Branch, Annocostia Station,
telephone number (202)690-5050, was interviewed by Special Agent
JAMES T. CLEMENTE, Federal Bureau of Investigation. Also present
for this interview were Consultant R. JEFFERY GREENE and
Associate Counsel STEPHEN C. PARKER, Office of the Independent
Counsel (OIC). After having been advised of the identity of the
interviewers and the nature of the interview, ROLLA provided, in
part and in substance, the following information:

Upon arriving at Fort Marcy Park (Ft. Marcy) ROLLA was
briefed in the parking lot by USPP Officer FRANZ FERSTIL.. FERSTL
pointed out the car and the suit jacket laying folded on the
front passenger seat, stating that they appeared to belong to the
decedent found in the park. While ROLLA was viewing the car and

- the jacket, he noticed that the car door lock pegs were in the
‘( up/unlocked position. ROLLA then proceeded into Ft. Marcy and up
to the second cannon where the body was located. .

Upon arrival at the location of the body ROLLA was
advised that there was a revolver in the decedent’s right hand.
ROLLA could not see the revolver until he straddled the body and
leaned over looking closely at the right side. It was very
difficult to see the revolver because foliage surrounded the
body, the revolver was right next to the decedent’s leg and the
decedent’s hand covered most of the revolver. ROLLA looked for,
but did not see, any evidence of trampling of the foliage, or any
signs of a struggle in the area surrounding the body.

ROLLA discovered a pair of prescription glasses at the v
foot of the berm on which the body was found. ROLLA also noticed /
an empty wine cooler bottle laying on the level ground inside the [
fort, approximately 15 feet east of the second cannon. ROLLA
disregarded this bottle because the label was faded and there
appeared to be dried mud in the bottle.

‘(g Investigation on 04/17/96 at WASHINGTON, D.C, File# 29D-LR-35063 SUB17

by __SA JAMES T. CLEMENTEZL. Datedicaed (4 /18/96
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weapon shown in the photograph is in the same approximate
position as he remembers seeing the weapon at the death scene.
From this photograph, ARTHUR can see that the weapon depicted is
obviously a revolver, but his impression on the scene was that
the weapon was a semi-automatic weapon.

Based on the photograph of the gun in FOSTER’s hand,
the gunshot residue on FOSTER’s hand, plus other forensic ””J
information, ARTHUR commented "My memory is, I saw a semi-
automatic, however, I must have been mistaken.™" \

ARTHUR recalled when his crew arrived at Fort Marcy
Park, they had not been given a specific location for the body.
The only information provided to them was that there was a body
by a cannon. The crew split up to search for the body and he
accompanied two others down a trail from the southeast corner of
the parking lot. The only people they saw were a man and a woman
sitting on a hillside to the left of the trail.

) After following the trail to the bridge where the trail
crosses under the George Washington Memorial Parkway, they
returned to the parking lot. They were then directed up into the
northeast corner of the park to the death scene.

ARTHUR did not see anyone working on the trails in the
park and could not recall seeing any unidentified persons in the
park, except the couple previously described. ARTHUR recalled
searching the area north of the death scene and he did not see
any other person(s) such as two men getting dressed or anyone
running from the death scene.

ARTHUR prepared a hand drawn sketch of the park showing
the location where the body of FOSTER was found. ARTHUR
initialed and dated his hand drawn sketch, which is being
retained and made a part of the file.
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JAMES ATWATER IACONE was interviewéd about his
recollection of events which occurred on July 20, 1993 in Fort
Marcy Park, Virginia in relation to the death of VINCENT W.
FOSTER, Jr. IACONE, who was born on| is employed
by the Fairfax County Fire and Rescue Department (FCFRD), Fairfax
County, Virginia, as a Fire Lieutenant-Suppression and is
assigned to FCFRD Fire Station 34, 10511 Rosehaven Street,
Oakton, Virginia 22030, telephone (703) 591-0273. After IACONE
was advised of the official identities of the interviewing agents
and the nature of the interview, he provided the following
information:

IACONE had never been to Fort Marcy Park prior to his
response there in relation to the death of FOSTER on July 20,
1593. He may have driven in to the entrance of the park in the
past in order to turn around, but he had never before been inside
the park.

On July 20, 1993, IACONE was assigned as the officer on
FCFRD unit Engine 1 when it was dispatched with another FCFRD
unit, Medic 1, to Fort Marcy Park. When IACONE and other FCFRD
personnel arrived at the park, there was no one at the park to
direct them to FOSTER’s body. IACONE walked over and examined a
map of the park which was posted at the entrance to the park’s
parking lot. The map depicted two major trails within the park
so IACONE, as the incident commander, decided to split up his
personnel into two groups so that they might locate the patient
more quickly. IACONE assigned a Cardiac Care Technician to each
of the two groups so that their training and skills would be
immediately available to the patient. The other members of
IACONE’s group were RALPH PISANI, JENNIFER WACHA and RICK
ANTHONY .

IACONE and his group began walking down a trail leading
to Pimmit Run. IACONE observed two people in the woods off to
the ‘left of the trail as he walked downhill. These two people
were located to the left of two large trees, and one of the
people was sitting on top of the other person.

Investigation on 4/27/94 at _Fort Marcy Park, Virgifitd 29D-LR-35063
SAs DANA M. GILLIS and

by RUSSELL T. BRANSFORD RTB:rtb Date dictated 4/28/94

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBL. It is the property of the FBI and is loaned to your agency;

itand its contents are not to be distributed outside your agency .
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IACONE’'s group arrived at Pimmit Run near the bridge
which carries the George Washington Memorial Parkway over Pimmit
Run. When IACONE and the members of the group were unable to
locate a victim, they began to turn around and walk back up the
trail toward the parking lot. Prior to going down the trail,
IACONE had contacted the Fairfax County Public Safety
Communications Center by radio and requested that the units on
the scene at Fort Marcy Park be assigned to an alternate radio
channel. On the way back up the trail from Pimmit Run, IACONE
was notified via radio by Sergeant GEORGE GONZALEZ, who was with
the other group of FCFRD personnel, that a body had been found.
As IACONE and his group continued walking up the trail toward the
parking lot, IACONE again observed the same two people he had
seen previously still at the same location in the woods. No one
in IACONE’s group had conversation with the two people in the
woods, and the two people did not inquire why the FCFRD personnel
were in the woods.

When IACONE and his group reached the parking lot,
IACONE returned to the map in an effort to visualize where
GONZALES and TODD HALL, the members of the other group, were
located. IACONE and the other members of his group walked
together and arrived at FOSTER’s body as a group. Officers of
the United States Park Police (USPP) had arrived at the location
of the body and had secured the scene.

IACONE recalls that FOSTER’s body was lying on a trail
with FOSTER’s head on the uphill portion of the trail. The body
was in a supine position, and FOSTER’s hands were at his side.
FOSTER was wearing a white shirt, necktie, dark trousers and dark
shoes. IACONE does not recall if the shoes were tie shoes or
loafers. FOSTER’s head was straight in line with his body.

IACONE did not observe any eyeglasses, papers, bottles
or other litter on the ground in the vicinity of the body.

IACONE may have checked FOSTER’s right carotid artery
for a pulse, but he does not have an exact recollection of doing
so. If IACONE did feel for a pulse, he was standing to FOSTER’s
right side when he did so. Although IACONE recalls that FOSTER’s
face appeared pale, he does not know whether FOSTER’s body was
cold or warm, and he does not know if lividity was present.
IACONE did not move FOSTER’s body and he did not see anyone else
move the body while he was at the scene. The Fairfax County
Medical Examiner did not arrive at the scene while IACONE was
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IACONE recalls observing a silver or chrome-colored
revolver in FOSTER’s right hand. The gun may have appeared
silver-colored because of sunlight reflecting off the gun. g

At this point in the interview, IACONE was shown a
photograph which had been taken by a USPP official on July 20;
1993 and which depicted a handgun in FOSTER's right hand. Even
after viewing this photograph, IACONE advised the interviewers
that he still recalled the handgun he had observed on July 20,
1993 as being silver-colored.

At no time did IACONE observe the back of FOSTER' s
head, shirt or trousers.

IACONE does not recall observing any blood on FOSTER’s
face, but he believes that there may have been blood on the face
and he does not now recall it.

TODD HALL, another of the FCFRD personnel, observed a
suit jacket in a car displaying Arkansas registration plates in
the parking lot at the park. The jacket in the car appeared to
match the trousers worn by FOSTER. The car itself was a dark red
Honda whose color was almost a maroon shade but was not quite
that dark a color.

During the course of the interview, IACONE was asked to
show the interviewers the route he had followed inside the park
on July 20, 1993. IACONE was also asked to draw handwritten
sketches of the Fort Marcy Park parking lot and the area
surrounding FOSTER’s body as these locations had appeared on that
date. IACONE’'s map of the parking lot depicts the positions of
FCFRD units Medic 1 and Engine 1 as they were parked in the lot.
The remaining unmarked rectangle on the map depicts the location
where IACONE observed the Honda automobile displaying Arkansas
registration plates.

IACONE was also asked to review a copy of a narrative
report relating to the FOSTER incident which had been typed on
the FCFRD reporting system. IACONE reviewed this one page
document and identified it as a copy of the report he had
prepared following his return to the firehouse on July 20, 1993.
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A copy of the narrative report as well as a copy of
each of the two maps, all of which were signed and dated by
IACONE, are attached to and incorporated into this report of
interview.
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area. GONZALEZ indicated a dark circular apparent blood stain
depicted in the area of FOSTER’S jaw line (photograph 85Cl11) as
the "wound" he was referring to in this testimony.

GONZALEZ was shown polaroid photograph marked 85C15.
GONZALEZ’s recollection is that FOSTER’s right hand was closer to
his body than depicted in this photograph. GONZALEZ could only
recall seeing the cylinder of the weapon and not the gun barrel. QV
GONZALEZ has no recollection of seeing the trigger guard around
FOSTER’s right thumb. However, GONZALEZ states the remaining
circumstances depicted in this photograph are as he recalls them

from July 20, 1993.

\

When the FCFRD crew left the death scene and returned
to the parking lot, GONZALEZ instructed his crew members to check
the doors of the vehicle that appeared to belong to the wvictim.
GONZALEZ recalls his primary concern and interest was the
clothing inside this vehicle. GONZALEZ wanted to see if the suit

] coat he observed in this vehicle matched the trousers worn by the
' victim. GONZALEZ did not actually observe any of the crew
members attempt to open the doors of this wvehicle.

GONZALEZ has a vague recollection of observing a
necktie hanging from the rear view mirror inside the vehicle.

GONZALEZ recalls seeing something which he initially
thought to be a briefcase/attache case in this vehicle. GONZALEZ
was shown the canvas tote bag which was recovered from FOSTER'’s
vehicle by the USPP. GONZALEZ acknowledged that this bag might
have been what he saw in the vehicle and originally thought was a
briefcase/attache case.
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—

SHARON L. BOWMAN and her attorney JAMES HAMILTON of the
law firm of Swidler & Berlin, Washington, D.C., participated in a
telephonic interview regarding .38 caliber cartridges located by -
BOWMAN in Hope, Arkansas. The purpose of the interview was to
determine how BOWMAN came into possession of the aforementloned
cartridges and to determine the logistics of having the
cartridges turned over to the custody of the Office of the
Independent Counsel (OIC).

On November 28, 1994, BOWMAN was in Hope, Arkansas
visiting the home of her mother. She returned to Little Rock on
Tuesday, November 29, 1994. She traveled to Hope with her
daughter. While at her mother’s home, BOWMAN continued the task
of going through articles at her mother’s home that were related
to the death of her father VINCENT W. FOSTER, SR. and her brother
VINCENT W. FOSTER, JR. FOSTER, JR., was the former Deputy
Counsel to the President, who died on July 20, 1993.

BOWMAN 1n1t1ally began the task of going through things. .

at her mother’s home circa, August, 1994. Of the things that
BOWMAN began to look through during her August visit, a number of
articles were placed in a sack for future review. BOWMAN left
the sack in Little Rock upon her dearture.

A number of loose handgun cartridges were among
articles placed in the sack. The cartridges were located in a
closet within her mother’s residence located in Hope. The
cartrldges were in a drawer in the closet or on top of €he built-
in chest of drawers in the closet. c==

On November 29, 1994, BOWMAN took the shells that she
had located last August and brought them to her home in Little
Rock, Arkansas. In August, 1994, the shells were placed in a
watch box that contained a mixture of cartridges. In addition to
a number of .38 caliber cartridges, the box contained several
much smaller cartridges. Upon initially finding the cartridges
and placing them in the watch box circa August 1994, BOWMAN
placed the watch box in the previously described sack. BOWMAN

(telephonically)
)lmm%mmmn 12/1/94 aa _Little Rock, Arkansas Fie# 29D-LR-35063
by _ SA DANA M. GILLIS DMG:sla Date dictated 12/6/94
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noted that although she saw the bullets back in August, she did
not examine them and did not realize the possible investigative
significance of the cartridges.

On Tuesday, November 29, 1994, BOWMAN first realized
the possible significance of the .38 caliber cartridges. BOWMAN
did note that of the cartridges located in the watch box, she
added one other bullet from another drawer in the residence but
this cartridge was not a .38 caliber cartridge.

BOWMAN noted that there is one dresser at her mother’s
residence that she has not looked in. This dresser is also built
into a closet in the house. The closet is in a bathroom in her
mother’s residence. She believes it contains handkerchiefs,
socks and other assorted items.

BOWMAN could not recall the last time that her brother
VINCENT FOSTER, JR. last visited the home of their mother.
i BOWMAN was aware that at some point FOSTER, JR. and his son
) BRUGH, had traveled to Hope, Arkansas in order to go through
FOSTER, SR.’s things subsequent to the Senior FOSTER’s death.

BOWMAN’'s mother resides at 1021 West 14th Street, Hope,
Arkansas 71801. According to BOWMAN there were no further
cartridges located in the closet from which the aforementioned
cartridges were located.

The following information was provided with regard to
SHARON L. BOWMAN’s residence in Little Rock, AR: —F—

5510 Sherwood Road =
Little Rock, Arkansas
Telephone number | I

FOIA(b)(6)
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OFFICE OF THE INDEPENDENT COUNSEL

Date of transcription 5/16/95

ALICE MAE FOSTER, the mother of VINCENT WALKER FOSTER,
JR. was interviewed at her residence in Hope, Arkansas, with
Deputy Independent Counsel MARK TUOHEY and Associate Independent
Counsel BRETT KAVANAUGH, and in the presence of SHARON BOWMAN.
Mrs. FOSTER was advised of the identities of the interviewing
agent and attorneys, and the purpose for the interview. Mrs.
FOSTER provided the following information:

~ Prior to her son’s moving to Washington, D.C., Mrs.
FOSTER saw VINCENT FOSTER often. Mrs. FOSTER’s husband died of
lung cancer in 1991. VINCENT FOSTER was very supportive of his
parents. VINCENT maintained a furnished apartment for them in
Little Rock, and was very attentive; no matter the inconvenience
to him. ‘

Mrs. FOSTER characterized her son as considerate,
family-oriented, and self-sacrificing. VINCENT FOSTER’s family
) was his source of recreation.

VINCENT FOSTER was in Michigan on business when his
father died. His father’s death was deeply disturbing to VINCENT
FOSTER, particularly since he was not present at the end.

Mrs. FOSTER stated that she is unfamiliar with
firearms, and did not fully realize the number of guns that were
kept at her residence by her deceased husband. Mrs. FOSTER
stated that she was aware of a handgun that was kept in the top
drawer of a table by her husband’s bed. Mrs. FOSTER described
the handgun as a revolver. Mrs. FOSTER stated that she was never
comfortable with guns. Her husband purchased a gun for her, but
she was not at all interested in it. Mrs. FOSTER recalls her
husband leaving a gun on a table in the house when her
grandchildren were small. This frightened her, and she
communicated her fear to her husband.

Her husband was terminally ill and bedridden for a
period of time in 1991. A friend of his who was also terminally
ill, committed suicide by shooting himself. Mrs. FOSTER was

) Investigation on 5/2/95 at Hope, Arkansas File# 29D-LR-35063
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concerned that her husband might also commit suicide. Mrs.
FOSTER had all of the handguns in the house placed in a box and
put in a closet.

Subsequent to her husband’s death, VINCENT FOSTER came
to her and told her that his father had told him that he could
have the guns. Mrs. FOSTER gave VINCENT FOSTER the box of
handguns. f

|

— Mrs. FOSTER was shown a revolver which was recovered|
from the hand of VINCENT FOSTER subsequent to his death at Fort
Marcy Park. Mrs. FOSTER was unable to identify the gun, and
could not say whether the gun belonged to her husband. Mrs.
FOSTER’s husband had a membership in a hunting cabin at
Yellowcreek, Arkansas. He would go there occasionally with hi$
friends. Mrs. FOSTER never accompanied them to the cabin to hunt
or shoot.

1
\ Mrs. FOSTER recalled that at one time, her husband tqld
her that he had obtained a permit for the gun. Mrs. FOSTER I
recalled that the conversation regarding the permit would have
occurred in Hope, Arkansas during the 1950s or 60s.

Mrs. FOSTER was unaware of any family photos depicting
the gun.

Mrs. FOSTER is aware that her son VINCENT accepted an
appointment with the CLINTON administration to become the Deputy
White House Counsel, not the White House Counsel. VINCENT FOSTER
told her that he did not want the publicity that would accompany
the position as the White House Counsel. At the time of his
appointment, Mrs. FOSTER was very happy and proud of her son; now
she stated that she wishes that he hadn’t accepted the
appointment. Mrs. FOSTER believes that her son would be alive
today if he had not accepted the position at the White House.
Mrs. FOSTER is sure that her son was deeply disturbed about the
publicity he received in The Wall Street Journal articles.

Mrs. FOSTER is unaware of her son receiving any
previous treatment for depression. Dr. LARRY WATKINS was his
personal doctor.

Mrs. FOSTER last talked to VINCENT a day or two prior

) to his death. She had attempted to contact him during the
weekend prior to his death; he returned her call and told her
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to accept the position at the White House. Mrs. FOSTER-recalls
that it was at least half the pay of his previous position at the
Rose Law Firm. VINCENT FOSTER did not like going into debt.

Mrs. FOSTER could not specifically recall receiving any
letters from VINCENT FOSTER subsequent to his death. Mrs. FOSTER
attempted to locate any letters, specifically a letter
transferring oil or mineral rights on a property to her. Mrs.
FOSTER was unable to locate any such letter.

Mrs. FOSTER married VINCENT WALKER FOSTER, SR. 4in 193<ns1:XMLFault xmlns:ns1="http://cxf.apache.org/bindings/xformat"><ns1:faultstring xmlns:ns1="http://cxf.apache.org/bindings/xformat">java.lang.OutOfMemoryError: Java heap space</ns1:faultstring></ns1:XMLFault>